
          Zápis z VH MÚLP, která se konala dne 21.11.2022 na OÚ Lidice. 

 

Program: 

1.   Zahájení a přivítání přítomných představitelů obcí a města. 

2.   Kontrola zápisu z VH, která se konala dne 19.9.2022. 

3.   Volba ověřovatelů. 

4.   Volba vedení MÚLP, Revizní komise, Komise pro MDT, Inventarizační komise. 

5.   Informace o žádostech k MDT/ podzim 2022. 

6.   Informace o jednání s vedením  Letiště Praha, a.s. 

7.   Priority činnosti  MÚLP v roce 2023. 

8.  Účetní dokumenty: 

     - Návrh rozpočtu na rok 2023,   

     - Účetní odpisový plán na rok 2022,  

     - Plán inventur na rok 2022,  

     - Rozpočtové opatření č.4/2022. 

9.   Dohody o provedení práce na rok 2023. 

10. Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu  „Intenzifikace  ČOV,   Dolany,  

      V. Přítočno“.     

11. Výpočet  (kalkulace) cen pro vodné a stočné pro kalendářní rok 2023, V. Přítočno. 

12.  Termín příští VH. 

13. Volná diskuze a závěr VH. 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce Lidice, paní Veronika Kellerová,  jako pořádající,  přivítala přítomné 

představitele obcí a města. Vyjádřila přesvědčení, že mikroregion bude i v roce 2023, 

díky všem přítomným, úspěšně rozvíjet svoji činnost.  

Po té se slova ujala paní Ing. J. Nedvědová, předsedkyně mikroregionu. Rovněž 

přivítala všechny přítomné a ocenila téměř stoprocentní účast jak starostek, starostů, 

tak místostarostek, a místostarostů obcí a města mikroregionu. Podotkla, že i tato 

skutečnost svědčí o zájmu a podpoře činnosti našeho mikroregionu. V další části svého 

vystoupení představila přítomné představitele obcí na základě výsledků komunálních 

voleb. 

 

K bodu č. 2 

Byla provedena kontrola zápisu z VH, která se konala 19.9.2022. K zápisu nebylo ze 

strany ověřovatelů ani přítomných žádných připomínek a zápis byl schválen.  
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K bodu č. 3 

Ověřovatelkami zápisu byly zvoleny paní P. Piskáčková, starostka obce Hřebeč a paní 

P. Vagenknechtová, starostka obce  Stehelčeves.  

 

K bodu č.  4 

Vycházeje ze Stanov mikroregionu,  kapitola VII., Organizace svazku obcí, článek 12. 

Funkční období předsedy, místopředsedy, Revizní komise, trvá maximálně 4 roky. 

Protože poslední volba vedení mikroregionu a revizní komise se konala dne 

12.11.2018, tedy před 4 roky, byla tato VH koncipována jako volební. Řízením volby 

byl pověřen,  pan RNDr. M. Oplt, CSc. 

V úvodu uvedl, že na výše uvedené VH byla předsedkyní mikroregionu zvolena paní 

Ing. Jana Nedvědová, místopředsedkyní paní Veronika Kellerová, starostka obce 

Lidice. Po té byla zahájena vlastní volba. Na dotaz, zda má někdo z přítomných návrh 

na předsedkyni/předsedu mikroregionu, bylo konstatováno, že tomu tak není a bylo 

tedy přistoupeno k hlasování. Předsedkyní mikroregionu byla zvolena aklamací paní 

Ing. Jana Nedvědová, která uvedenou funkci přijala. Následovala volba 

místopředsedkyně/místopředsedy mikroregionu. Na dotaz, zda má někdo z přítomných 

návrh na tuto volbu, bylo konstatováno, že tomu tak není a bylo přistoupeno 

k hlasování. Místopředsedkyní byla zvolena aklamací paní Veronika Kellerová, 

starostka obce Lidice, která uvedenou funkci přijala. 

V další části byla volena Revizní komise mikroregionu. Vycházeje ze stanov 

mikroregionu má Revizní komise 3 členy. Vzhledem k tomu, že předseda Revizní 

komise,  starosta Pleteného Újezdu, pan J. Kolbek  ze své funkce starosty odstoupil, 

byl zvolen předsedou Revizní komise na VH 16.12.2020 pan J. Burger, starosta obce 

V. Přítočno. K obsazení Revizní komise nebyly předneseny žádné pozměňující 

návrhy. Předsedou byl volbou potvrzen pan J. Burger, starosta obce V. Přítočno. Za 

členy byla zvolena paní M. Chuchutová, starostka obce Číčovice, a pan J. Procházka, 

starosta obce M. Přítočno. Všichni jmenovaní uvedené funkce přijali. 

Dále VH volbou potvrdila složení komise pro MDT. Předsedkyní komise byla zvolena 

paní P. Vagenknechtová, starostka obce Stehelčeves, členkou komise byla zvolena 

paní P. Piskáčková, starostka obce Hřebeč, členem pan B. Procházka, místostarosta 

obce Makotřasy. Všichni jmenovaní funkce přijali. 

VH dále volbou potvrdila složení Inventarizační komise. Paní V. Kellerovou, 

předsedkyní, starostku obce Lidice, paní P. Piskáčkovou, starostku obce Hřebeč, paní 

M. Chuchutovou, starostku obce Číčovice,  jako členky komise.  

 

 

 

                                                                 



                                                               

                                                                    -3- 

K bodu č. 5 

K uvedenému bodu podala podrobnou informaci předsedkyně komise pro MDT, paní 

P. Vagenknechtová, starostka obce Stehelčeves. O podporu z podzimního kola 

MDT/2022, požádalo celkem 33 žadatelů, ale podpora byla přiznána 32 žadatelům. 

Jeden žadatel byl vyřazen, protože nedodal žádný z požadovaných dokumentů a 

žadatelem byla fyzická osoba bez právní subjektivity či záštity obce. Počty žadatelů 

jsou následující. Hřebeč 4, Stehelčeves 2, Číčovice 2, Buštěhrad 6,  Makotřasy 3,                                                                       

Velké Přítočno 2, Lidice 7, Pletený Újezd 6. Bylo rozděleno cca 200.000,-Kč. VH 

vzala bez připomínek uvedenou informaci na vědomí.  

    

K bodu č. 6 

Pan RNDr. M. Oplt, CSc. podal VH informaci o jednání s vedením Letiště Praha, a.s. 

jmenovitě s místopředsedou představenstva panem Ing. J. Krausem, které se 

uskutečnilo dne 26.10.2022. Předmětem jednání byly zejména dva dokumenty, které 

byly podepsány mezi Letištěm Praha,a.s. a MÚLP dne 30.5.2022. Jde o 

„Memorandum o přátelství a spolupráci“ a „Darovací smlouvu.“ Bylo dohodnuto, že 

oba smluvní partneři připraví  návrhy, aby oba dokumenty byly naplněny o konkrétní 

akce. Kromě projednání všech příslušných článků I-IV Memoranda, byl akcentován 

článek II., bod 3 a 4, tedy poskytování nefinanční a finanční podpory mikroregionu. 

Bylo sděleno, že současný ekonomický vývoj Letiště Praha, a.s. dává naději, že již 

v roce 2023 by se mohla finanční podpora mikroregionu vrátit na původní úroveň. 

Uvedenou informaci vzala VH bez připomínek na vědomí s tím, že spolupráce 

s Letištěm Praha, a.s. bude i v roce 2023 patřit mezi prioritní v činnosti našeho 

mikroregionu. 

  

K bodu č. 7 

Přítomní byli na této, především povolební VH, tedy za účasti nových představitelů, 

seznámeni s předpokládanými prioritami činnosti mikroregionu v roce 2023. Bylo 

zdůrazněno, že uvedené priority nejsou konečné a měly by být průběžně doplňovány o 

další náměty. Podstatné je, že se bez výjimky dotýkají všech obcí a města našeho 

mikeroregionu a že ve většině případů jsou i nad možnostmi jejich zajištění 

jednotlivými obcemi, nebo městem mikroregionu.                                      

Předpokládá se tedy aktivní přístup obcí, města a zapojení širokého okruhu zastupitelů, 

z nichž mnozí jsou v rámci své zastupitelské činnosti danou problematikou pověřeni.  

Jde např. o odpadové hospodářství, dopravní infrastrukturu, intervilán a extravilán,  

životní prostředí, ale patří sem i spolupráce s mikroregiony,  které jsou sousedy našeho 

mikroregionu, dále o generel cyklostezek,  dokumentu, který má náš mikroregion 

zpracovaný, atd. Jedna z možností pro realizaci a zpracování uvedených priorit je např.                                                      
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organizování tzv. workshopů, nebo seminářů, ale i pracovních setkání za účasti výše 

uvedených, ale i odborníků na  krajské, ale i celostátních úrovni.  Tedy, aby VH 

dostala ke svému projednání a případnému schválení relevantní, velmi konkrétní 

návrhy k výše uvedené problematice. Bez této skutečnosti si lze jen těžko představit 

realizaci uvedených priorit v činnosti mikroregionu a to by byla nesporně škoda, pro 

celý náš region, ve kterém žijeme. VH vzala bez připomínek uvedenou informaci na 

vědomí a rozhodla, že se uvedené problematice bude věnovat i na jednáních dalších 

VH. Pro úplnost je třeba dodat, že předmětné priority činnosti na rok 2023 byly                                                               

rozeslány e-mailovou poštou všem členským obcím a městu s tím, že je lze, jak bylo 

výše uvedeno, průběžně  aktualizovat. 

 

K bodu č. 8 

VH projednala  Návrh rozpočtu na rok 2023, kterému předcházely všechny předepsané 

kroky, včetně vyvěšení na  úředních deskách. VH schválila rozpočet bez výhrad, jako 

vyrovnaný na straně příjmů a výdajů ve výši 601.610,-- Kč a jeho závaznými ukazateli 

jsou paragrafy. 

VH projednala a schválila účetní odpisový plán na rok 2022. 

VH projednala a vzala na vědomí Plán inventur na rok 2022. 

VH po projednání vzala na vědomí Rozpočtové opatření č.4/2022. Schválila jej 

předsedkyně svazku na základě pověření. Jednalo se pouze o přesuny mezi paragrafy 

kvůli MDT. Všechny uvedené dokumenty jsou přílohou tohoto zápisu. 

 

K bodu č. 9 

VH odsouhlasila dohody o provedení práce na rok 2023 pro: 

Pana Václava Tomana, na obsluhu ČOV Dolan  a V. Přítočna. Finanční odměna se 

nemění a zůstává stejná jako v roce 2022. 

Pana Petra Votavu na obsluhu ČOV Dolan a V. Přítočna. Finanční odměna se nemění 

a zůstává stejná jako v roce 2022. 

Pana RNDr. Miroslava Oplta,CSc. na technicko-administrativní a koncepční práce,  

které vychází s  popisu práce, schváleného VH. Finanční odměna se nemění a zůstává 

stejná jako v roce 2022.  

Součástí tohoto bodu jednání VH, bylo projednání a schválení dodatku č. 4 k Příkazní 

smlouvě, uzavřené podle příslušných paragrafů, mezi MÚLP a panem Ing. Černým.             
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K bodu č. 10 

Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu „Intenzifikace ČOV, Dolany, V. 

Přítočno“. VH se podrobně,  na  základě předložených dokumentů, zabývala uvedenou 

zakázkou a přijala následující závěr.  

Projednání smluvních záležitostí, týkajících se uvedené zakázky se odkládá na jednání 

příští VH. K projednání bude doplněno: 

 1. Ověření vlivu rozšíření ČOV na podmínky původní dotace. 

 2. Smlouva, či jiný dokument, ohledně zamýšleného způsobu financování stavby  

soukromým developerem s ohledem na zájmy MÚLP.  

K bodu č. 11 

VH na základě předloženého návrhu odsouhlasila výši stočného pro  Dolany  a Velké 

Přítočno na rok 2023. Uvedený návrh je přílohou tohoto zápisu.                                                                  

K bodu č. 12 

Termín příští VH bude včas oznámen. Předpokládá se, že VH se uskuteční koncem 

měsíce ledna, nebo začátkem února 2023. 

 

K bodu č. 13 

Následovala přátelská volná diskuze, s přáním blížících se vánočních svátků a nového 

roku 2023. Po té byla VH ukončena. 

 

Usneseni: 

1. VH zvolila ověřovatele zápisu paní P. Piskáčkovou, starostku obce Hřebeč a paní  

     P. Vagenknechtovou, starostku obce Stehelčeves. 

2. VH se seznámila s výsledky komunálních voleb 2022. 

3. VH zvolila aklamací předsedkyní mikroregionu paní ing. J. Nedvědovou. 

4. VH zvolila aklamací místopředsedkyni mikroregionu pani V. Kellerovou, starostku 

     obce Lidice. 

5. VH zvolila Revizní komisi ve složení: předseda J. Burger, starosta obce V.Přítočno,  

     za členy komise, paní M.Chuchutovou, starostku obce Číčovice, a pana 

     J. Procházku, starostu obce M. Přítočno. 

6.  VH zvolila Inventarizační komisi ve složení  paní V. Kellerovou, starostku obce  

      Lidice,  paní P. Piskáčkovou,  starostku obce Hřebeč,  paní M. Chuchutovou, 

      starostku obce Číčovice.                                                                

7.   VH zvolila komisi pro MDT ve složení:  paní  P. Vagenknechtová  předsedkyně,  

      paní P. Piskáčková  členka,  pan B. Procházka  člen. 

8.   VH vzala na vědomí informaci o žádostech k MDT/podzim 2022. 
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9.   VH vzala na vědomí informaci o jednání s vedením Letiště Praha, a.s. 

       s požadavkem uvedenou spolupráci dále rozvíjet.   

10.  VH vyslovila souhlas s prioritami činnosti MÚLP v roce 2023, s předpokládanou  

       aktivní účastí všech obcí a města, na jejich plnění. 

11. VH schválila Rozpočet MÚLP na rok 2023, bez výhrad, jako vyrovnaný na straně 

       příjmů a výdajů ve výši  601.610,--Kč, jeho závaznými ukazateli jsou paragrafy.  

12. VH schválila účetní odpisový plán pro rok 2022. 

13. VH vzala na vědomí plán inventur na rok 2022. 

14. VH vzala na vědomí rozpočtové opatření č.4/2022. 

15. VH schválila dohody o provedení práce v roce 2023, pro pana P. Votavu, pana 

      Václava Tomana, RNDr. Miroslava Oplta, CSc. Dohody jsou identické s dohodami  

      pro rok 2022. Byl odsouhlasen dodatek  č. 4  k  příkazní smlouvě mezi panem  

      Ing. J. Černým a MÚLP.                                                                      

16. VH odsouhlasila, na základě předložené dokumentace, výši stočného pro obec 

      Dolany/ V. Přítočno na rok 2023. 

17. VH rozhodla, že projednání smluvních záležitostí ohledně rozšíření ČOV Dolany,  

       se odkládá na příští jednání VH.  

18. Termín příští VH se předpokládá koncem měsíce ledna nebo začátkem měsíce  

       února 2023.  

 

Ověřovatelé zápisu: 

Paní Petra Piskáčková 

Paní Petra Vagenknechtová  

                                                                                      

                                                                                        Ing.Jana Nedvědová 

                                                                                               předsedkyně 

RNDr. Miroslav Oplt, CSc. 

V Buštěhradě 6.12.2022 


